
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – РАЗГРАД 

 

 

П Р О Т О К О Л 

№3 

 

 

 От проведеното заседание на Общински съвет-Разград на 8.12.2003 година от 
14.00 часа в зала 1101 на общината. 
 От 33 общински съветници на заседанието присъстваха 32.  

 Отсъства по уважителни  причини – общинският съветник Милчо Тодоров 
Георгиев.  

 Заседанието на ОбС започна работа с регистрирани 32 общински 

съветника. 
  

 /Приложение №1 съм Протокола/. 

 

 На заседанието присъстваха: г-н Венелин Узунов – кмет на община Разград, г-н 

Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград, г-жа Станка Ангелова – зам.кмет на 
Община Разград, г-жа Кина Дякова – зам.кмет на Община Разград, г-ца Гюлтен 

Еминова – секретар на Община Разград, г-н Иван Ненов – директор на дирекция 
“Собственост и приватизация, журналисти, граждани.  

  

На основание чл.53, ал.1 от Правилника за организацията и дейността на 
Общинския съвет и взаимодействието му с общинската администрация, председателят 
на Общинския съвет – г-жа Добринка Монева откри редовното заседание на Общински 

съвет-Разград. 

 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

 Уважаеми колеги, 

 Искам в днешния ден тъй, като сесията е днес на 8 декември да поздравя всички 

и да им припомня на общинските съветници за студентските години тези, които са били 

във Висшите учебни заведения нека отпразнуват след сесията а на тези, които им 

предстои бих им пожелала с удоволствие да изживеят прекрасните години на 
студентския празник. Честит празник на всички, които са били студенти и на, които им 

предстои да бъдат във ВУЗ.  

 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

 Дневния ред предварително е известен на всички общински съветници: 

1. Докладни записки. 

 2. Текущи. 

  

 Премина се към обсъждане на дневния ред. 

 

 Г- ца Гюлтен Еминова – секретар на Община Разград 

 Предлагам да влезе в дневния ред по точка първа – Докладни записки, докладна 
записка по извънреден способ, 

 Относно: Предложение за съдебни заседатели. 

 

 Г-жа Милена Цанева – общински съветник от Нова левица 



 Моля в дневния ред по точка първа – Докладни записки да бъде включена 
Докладна записка по извънреден способ, 

 Относно: Определяне представителите на общината в Общото събрание на 

Националното сдружение на общините в Република България /НСОРБ/. 

 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

 Уважаеми общински съветници, 

Преди да подложа на гласуване направените предложения по извънреден 

способ, в дневния ред да влязат докладните записки, на основание Правилника за 
организация и дейност на Общинския съвет и взаимодействието му с общинската 
администрация бих искала да попитам: 

Има ли възражения от общинските съветници? 

Няма такива.  
 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

Подложи  на гласуване направените предложения: 
1. На основание чл.54, ал.6 от Правилника за организация и дейност на 

Общинския съвет и взаимодействието му с общинската администрация по извънреден 

способ по точка първа – Докладни записки правя предложение  да влезе докладната 
записка на г-ца Гюлтен Еминова – секретар на Община Разград, 

Относно: Предложение за съдебни заседатели. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС, отправи молба към г-н Николай 

Пенчев- Гл.експерт “Организационни дейности” да извършва преброяването и 

отчитането на резултатите от гласуването до приемането и избирането на секретари.  

 

Общинският съвет с 32 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – няма. 

Направеното предложение се приема.  

 

2.  На основание чл.54, ал.6 от Правилника за организация и дейност на 
Общинския съвет и взаимодействието му с общинската администрация по извънреден 

способ по точка първа – Докладни записки правя предложение  да влезе докладната 
записка на г-жа Милена Цанева – общински съветник, 

Относно: Определяне представителите на общината в Общото събрание на 

Националното сдружение на общините в Република България /НСОРБ/. 

 

 Общинският съвет с 32 гласа “ЗА”, против - няма, въздържали се – няма. 

Направеното предложение се приема. 

 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване цялостно  

Дневния ред: 

 

 1. Докладни записки. 

 2. Текущи. 

 

 Общинския съвет с 32 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – няма. 

Дневния ред се приема. 

 

 



ПО ТОЧКА ПЪРВА 

ДОКЛАДНИ ЗАПИСКИ 

 

С Т А Т И Я   І 
 

 Докладна записка от Добринка Иванова Монева – председател на Общински 

съвет-Разград 

 Относно: Избор на секретари на Общински съвет-Разград. 

  

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

 В мотивационната част на докладната записка съм изложила предложенията на 
групите съветници във връзка с предложенията за секретари на Общинския съвет.  
 Преди това бих искала да направя едно предложение в дневния ред тъй, като 
говоря за групи съветници. 

 Уважаеми дами и господа, 
Моля за вашето разрешение, на основание чл.20, чл.21 от Правилника за 

организация и дейност на Общинския съвет и взаимодействието му с общинската 
администрация да изложа пред Общинския съвет депозираните решения за изграждане 
на групите съветници и за техните ръководства, преди да пристъпим към гласуване за 
секретари. 

 

= Постъпило е предложение от Стоян Димитров – общински съветник и 

председател на група съветници Нова левица, който е посочил, че на основание чл.20 от 
Правилника за организация и дейност на Общинския съвет и взаимодействието му с 
общинската администрация  е изградена група съветници Нова левица. 
Състав на групата: 

1. Бонка Георгиева Цакова 
2. Ваня Тодорова Миланова 
3. Веселин Данаилов Тодоров 
4. Георги Маринов Атанасов 
5. Денчо Стоянов Бояджиев 
6. Добринка Иванова Монева 
7. Емил Петров Малчев 
8. Емил Тотев Проданов  
9. Милен Станчев Малчев 
10. Миле Димитров Милев 
11.  Милена Иванова Цанева 
12.  Милчо Тодоров Георгиев 
13.  Мирослава Стойчева Кацарова 
14.  Наско Борисов Анастасов 
15.  Симеон Асенов Захариев 
16.  Стоян димитров Ненчев 
17.  Тодор Пеев Тодоров 
Ръководство на група Нова левица : 
Председател – Стоян Димитров Ненчев 
Зам.председател – Денчо Стоянов Бояджиев 
 

= Въз основа на Правилника за организация и дейност на Общинския съвет и 

взаимодействието му с общинската администрация, взето е решение за изграждане 
на група съветници на партия “Движение за права и свободи” Община Разград: 



Състав на групата: 
1. Севджан Мустафов Съдкъев  
2. Назиф Ибрям Зюлкяр  

3. Незиха Ахмедова Арабаджиева 
4.  Йъдъз Хаккъ Шеремед 

5.  Ахмед Мехмед Мехмед 

6.  Илкер Ахмедов Мустафов 
Ръководство на групата съветници: 

Председател - Севджан Мустафов Съдкъев  
Зам. председател - Назиф Ибрям Зюлкяр 

 

=  Протокол №1/2.12.2003 г.  
Общинските съветници от Съюз на демократичните сили в присъствие на 

всички са взели решение: 
1. За организиране на група съгласно чл.19 от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет –Разград  и взаимодействието му с общинската 
администрация. 
 Състав на групата: 

1. Пейчо Георгиев 
2. Иво Димитров 
3. Жоро Чобанов 
4. Васко Нанев 
5. Михаил Стилиянов 
Ръководство на групата: 
Председател – Пейчо Георгиев  
Секретар на групата – Иво Димитров 
 

= Заявление до председателя на Общински съвет-Разград за изграждане на група 
“Център”. 

Състав на групата: 
1. Иванка Желева – НДСВ 

2. Йорданка Кондиева – НДСВ 

3. Бакир Чолаков – НДПС 

4. Богдан Стоянов – БЗНС-НС 

5. Камен Воденичаров – БСД 

Ръководство на групата: 
Председател – Иванка Желева 
Зам.председател – Богдан Стоянов 
Секретар – Бакир Чолаков 
 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС  

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

Това са съгласно Правилника решенията за изграждане на групи съветници и 

техните ръководства. От четирите групи съветници, от ръководствата, които бяха 
представени на консултациите са направени предложенията в докладната записка за 
секретари на Общинския съвет.  
 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС даде думата на общинските съветници 

за мнения, становища по предложенията за секретари. 

По внесената докладна записка не се направиха изказвания.  



 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване проекта за 
решение.  
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл.16, ал.1 и 2 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-

Разград и взаимодействието му с общинската администрация с 32 гласа “ЗА”, 

против – няма, въздържали се – няма,  взе следното следното 

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

6. Избира за секретари на Общински съвет – Разград Мандат 2003 – 

2007 г. общинските съветници: 

1. Ваня Тодорова Миланова -  Нова левица 

2. Ахмед Мехмед Мехмед - ДПС 

3. Михаил Стилиянов Иванов - СДС 

4. Бакир Ибрямов Чолаков – НДПС - група Център 

Докладната записка е приложена към Протокола. 
 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС  

Уважаеми колеги, 

Смятам, че няма да възразите след взетото решение да започнат да изпълняват 
функциите си секретарите. Предлагам Ваня Миланова да поеме функциите си на 
секретар в днешното заседание.  
/ Г-жа Ваня Миланова започна да изпълнява функциите на секретар/. 

С Т А Т И Я  ІІ 
 

Докладна записка от Добринка Монева – председател на Общински съвет-
Разград 

Относно:  Предложение за състав и ръководство на постоянните комисии 

на Общински съвет-Разград. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

Уважаеми колеги, 

Преди да пристъпим към обсъждане, съставите на постоянните комисии и 

ръководствата, аз благодаря като Председател на Общинския съвет, че всички групи 

съветници и ръководствата, които участваха в консултациите имаха готовност да 
направят своите предложения, съобразно образованието, специалността на общинските 
съветници, желанието на общинските съветници да работят и да бъдат полезни в 
работата на постоянните комисии. С консенсус сме приели всички тези предложения. 
Имаше едно предложение за комисията по Образование и наука, когато стигна до нея 
ще ви уведомя. Имаше предложение за председател, за доц.Желева и за М.Кацарова. 
Гласовете на групите съветници е 2:2.  

За по-голяма оперативност и за по-голяма прецизност предлагам да работим по следния 
начин: 

Първо  да приемем  и обсъдим съставите на постоянните комисии, след това със 
съдействието на всички общински съветници да обсъдим и ръководствата на 
постоянните комисии.  

Имате ли възражения по тази процедура на работа? 



Няма. 
 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
направеното предложение. 
 

Общинският съвет с 32 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – няма. 

Направеното предложение се приема. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

Преминаваме към обсъждане състававите на постоянните комисии: 

 

 І комисия  
ПК по бюджет и финанси. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС даде думата на общинските 
съветници, за въпроси, мнения, становища. 

 

Г-н Жоро Чобанов – СДС 

Процедура: При проверката, която направих когато ни беше раздадена 
докладната записка установих, че членове на комисиите са 97 места. Всъщност имаме 
право по Правилника, който приехме да заемаме 96 места. Не съм проверявал какво 

точно е станало но  моля който  се види в 4 комисии, не знам по какъв ред, да си 

направи отвод от едната.  
 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

Имате основание г-н Чобанов. Д-р Малчев е в четири комисии и аз мисля, че 
ръководителя на групата съветници, когато стигнем до тази комисия ще оттегли 

неговото предложение. Ще спазим Правилника всички общински съветници да бъдат в 
три постоянни комисии. Правилно е, че са 97 кандидатурите за постоянни комисии, но 
е допусната грешка.  

Нови предложения не бяха направени.  

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
числеността и състава на ПК по бюджет и финанси 

 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

7.1. ИЗБИРА ПК по бюджет и финанси: 

1. Миле Димитров Милев – висше  
2. Емил Петров Малчев – висше 
3. Жоро Михайлов Чобанов – висше 
4. Илкер Ахмедов Мустафов – висше 
5. Камен Димитров Воденичаров - висше 
6. Мирослава Стойчева Кацарова – висше 
7. Симеон Асенов Захариев – висше 
 



ІІ комисия 
ПК по икономическа политика, евроинтеграция и международно 

сътрудничество 

Възражения и нови предложения не бяха направени. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
числеността и състава на ПК по икономическа политика, евроинтеграция и 

международно сътрудничество 

 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

 8.2.  ИЗБИРА   ПК по икономическа политика, евроинтеграция и 

международно сътрудничество 

1. Стоян Димитров Ненчев – висше  
2. Бонка Георгиева Цакова – висше 
3. Иво Борисов Димитров – висше 
4. Илкер Ахмедов Мустафов – висше 
5. Камен Димитров Воденичаров - висше 
6. Милена Иванова Цанева – висше 
7. Миле Димитров Милев – висше 
8. Симеон Асенов Захариев – висше 
9. Севджан Мустафов Съдкъев – висше 

 

ІІІ комисия 
ПК по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол 
 

 Възражения и нови предложения не бяха направени. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
числеността и състава на ПК по управление на общинската собственост, приватизация 
и следприватизационен контрол 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

9.3. ИЗБИРА  ПК по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол 

1. Денчо Стоянов Бояджиев – висше  
2. Бакир Ибрямов Чолаков – средно 

3. Бонка Георгиева Цакова – висше 
4. Васко Димитров Нанев – висше 



5. Емил Тотев Проданов – висше 
6. Жоро Михайлов Чобанов – висше 
7. Милен Станчев Малчев – висше 
8. Назиф Ибрям Зюлкяр – висше 
9. Наско Борисов Анастасов - висше 

10.  Севджан Мустафов Съдкъев – висше 
11.  Стоян Димитров Ненчев – висше 

 

ІV комисия 

 ПК по законност, сигурност и предложения на гражданите 
 Нови предложения не бяха направени. 

 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
числеността и състава на ПК по законност, сигурност и предложения на гражданите 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

 10.4. ИЗБИРА  ПК по законност, сигурност и предложения на гражданите  
1. Милена Иванова Цанева – висше  
2. Ахмед Мехмед Мехмед – висше 
3. Ваня Тодорова Миланова – висше 
4. Васко Димитров Нанев – висше 
5. Йорданка Цонева Кондиева – висше 
6. Милен Станчев Малчев – висше 

 

V комисия  
ПК по териториално-селищно устройство, строителство, благоустрояване и жилищна 
политика 
 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС даде думата на общинските 
съветници за мнения, предложения. 
 

Г-н Стоян Димитров – председател на група Нова левица 
Групата съветници от Нова левица предлагаме в персоналния състав на тази комисия, 
вместо под №9 – Тодор Пеев Тодоров, да бъде заместен от Георги Маринов Атанасов. 
Комисията да остане също от 9 общински съветника. 
 Други предложения не бяха направени. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
направеното предложение от общинския съветник Стоян Димитров. 
 

Общинският съвет с 32 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – няма. 

Направеното предложение се приема. 

 



Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване цялостно 
числеността и състава на ПК по териториално-селищно устройство, строителство, 

благоустрояване и жилищна политика 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

11.5. ИЗБИРА ПК по териториално-селищно устройство, строителство, 

благоустрояване и жилищна политика 

1. Емил Тотев Проданов – висше  
2. Богдан Неделчев Стоянов – висше 
3. Георги Маринов Атанасов – висше 
4. Иво Борисов Димитров – висше 
5. Йорданка Цонева Кондиева - висше 
6. Милчо Тодоров Георгиев – висше 
7. Миле Димитров Милев – висше 
8. Назиф Ибрям Зюлкяр – висше 
9. Севджан Мустафов Съдкъев – висше 
 

VІ комисия 
ПК по комунални дейности, транспорт, комуникации и развитие на селата 

 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС даде думата на общинските 
съветници за мнения, предложения. 
 

 Г-н Стоян Димитров – председател на група Нова левица 
В персоналния състав на тази комисия предлагаме да бъде направена промяна: 

Записания под №4 в списъка – д-р Емил Петров Малчев да отпадне. Той е предвиден в 
други комисии за участие. От наша страна сме допуснали техническа грешка.  
 Правим и второ предложение: Броят на членовете на тази постоянна комисия да 
бъде 6 а не 7.  

 

 Други предложения не бяха направени. 

 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
направеното предложение от общински съветник Стоян Димитров. 
  

 Общинският съвет с 32 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – няма. 

Направеното предложение се приема. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване цялостно 

числеността и състава на ПК по комунални дейности, транспорт, комуникации и 

развитие на селата. 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 



взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

 12.6. ИЗБИРА ПК по комунални дейности, транспорт, комуникации и 

развитие на селата 

1. Веселин Данаилов Тодоров – висше  
2. Бакир Ибрямов Чолаков - средно 

3. Денчо Стоянов Бояджиев – висше 
4. Иво Борисов Димитров – висше 
5. Милчо Тодоров Георгиев – висше 
6. Назиф Ибрям Зюлкяр – висше 

 

VІІ комисия  
 ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство 

 Предложения не бяха направени. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
числеността и състава на ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно 
стопанство. 

 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

 13.7. ИЗБИРА  ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно 

стопанство 

1. Симеон Асенов Захариев – висше 
2. Богдан Неделчев Стоянов – висше 
3. Георги Маринов Атанасов – висше 
4. Денчо Стоянов Бояджиев – висше 
5. Илкер Ахмедов Мустафов – висше 
6. Михаил Стилиянов Иванов – ученик 

7. Наско Борисов Анастасов – висше 
 

VІІІ комисия 
 ПК по трудова заетост и социална политика 
 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС даде думата на общинските 
съветници за мнения, предложения. 
 

 Г-жа Иванка Желева – НДСВ – председател на група “Център” 

От името на група “Център” бихме искали да направим една персонална промяна, 
касаеща тази комисия и ПК по Култура и духовни ценности: 

Г-н Камен Воденичаров, който е посочен под №4 в сега разглежданата комисия да бъде 
заменен от Иванка Желева, а в другата комисия съответно под №5 да бъде посочен 



Камен Воденичаров. Става въпрос за размяна на двама общински съветници в две 
комисии. 

 

 Други предложения не бяха направени. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
направеното предложение от общински съветник  Иванка Желева. 
 

Общинският съвет с 32 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – няма. 

Направеното предложение се приема. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване цялостно 
числеността и състава на ПК по трудова заетост и социална политика. 
  

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

 14.8. ИЗБИРА ПК по трудова заетост и социална политика. 

1. Милен Станчев Малчев – висше  
2. Емил Петров Малчев – висше 
3. Иванка Миткова Желева – висше 
4. Йълдъз Хаккъ Шеремед – висше 
5. Милчо Тодоров Георгиев – висше 
6. Пейчо Добрев Георгиев – висше 
7. Тодор Пеев Тодоров – висше 

 

ІХ комисия 
ПК по здравеопазване 
 

Предложения не бяха направени. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
числеността и състава на ПК по здравеопазване. 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е: 

  

15.9.  ИЗБИРА  ПК по здравеопазване 
1. Емил Петров Малчев – висше  
2. Георги Маринов Атанасов – висше 
3. Жоро Михайлов Чобанов – висше 
4. Иванка Миткова Желева – висше 
5. Йълдъз Хаккъ Шеремед – висше 



 

Х комисия 
 ПК по образование и наука 
 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС даде думата на общинските 
съветници за мнения, становища, предложения. 
 

 Г-н Стоян Димитров – председател на група Нова левица 
 Предлагаме да бъде направена промяна в персоналния състав на тази комисия: 
вместо под №2 Георги Маринов Атанасов да бъде включен общинския съветник Тодор 
Пеев Тодоров. 
 

 Други предложения не бяха направени. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
направеното предложение от общински съветник и председател на група Нова левица - 
Стоян Димитров. 

 

Общинският съвет с 32 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – няма. 

Направеното предложение се приема. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване цялостно 
числеността и състава на ПК по образование и наука. 

 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

16.10. ИЗБИРА   ПК по образование и наука 

1. Мирослава Стойчева Кацарова – висше  
2. Иванка Миткова Желева – висше 
3. Незиха Ахмедова Арабаджиева – висше 
4. Пейчо Добрев Георгиев – висше 
5. Тодор Пеев Тодоров – висше 
 

ХІ комисия 
ПК по култура и духовни ценности 

 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

За тази комисия беше направено персонално предложение от общински 

съветник и председател на група “Център” Иванка Желева при изказването, на мястото 
на Иванка Миткова Желева под №5 да бъде включен общински съветник Камен 

Димитров Воденичаров. 
 

 Други предложения не бяха направени. 

  



 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
направеното предложение от общински съветник и председател на група “Център” - 

Иванка Желева. 
 

 Общинският съвет с 32 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – няма. 

Направеното предложение се приема. 

 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване цялостно 
числеността и състава на ПК по култура и духовни ценности. 

  

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

17.11. ИЗБИРА  ПК по култура и духовни ценности 

1. Тодор Пеев Тодоров – висше  
2. Васко Димитров Нанев – висше 
3. Веселин Данаилов Тодоров – висше 
4. Емил Тотев Проданов – висше 
5. Йълдъз Хаккъ Шеремед – висше 
6. Камен Димитров Воденичаров – висше  
7. Мирослава Стойчева Кацарова – висше 

 

ХІІ комисия 
ПК по закрила на децата, младежта и семейството 

 

 Предложения не бяха направени. 

 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
числеността и състава на ПК по закрила на децата, младежта и семейството. 

 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

18.12. ИЗБИРА  ПК по закрила на децата, младежта и семейството 

1. Незиха Ахмедова Арабаджиева – висше  
2. Ваня Тодорова Миланова – висше 
3. Йорданка Цонева Кондиева – висше 
4. Милена Иванова Цанева – висше 
5. Михаил Стилиянов Иванов – ученик 

 

ХІІІ комисия 
 ПК по спорт, отдих и туризъм 

 



Предложения не се направиха. 
 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
числеността и състава на  ПК по спорт, отдих и туризъм. 

 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

19.13. ИЗБИРА  ПК по спорт, отдих и туризъм 

1. Наско Борисов Анастасов – висше  
2. Ахмед Мехмед Мехмед – висше 
3. Бакир Ибрямов Чолаков – средно 

4. Веселин Данаилов Тодоров – висше 
5. Михаил Стилиянов Иванов – ученик 

 

ХІV комисия 
ПК по етика, контрол на решенията и връзка с неправителствените организации 

 

Предложения не бяха направени. 

  

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
числеността и състава на  ПК по етика, контрол на решенията и връзка с 
неправителствените организации. 

 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

 20.14. ИЗБИРА  ПК по етика, контрол на решенията и връзка с 
неправителствените организации 

1. Бонка Георгиева Цакова – висше  
2. Ахмед Мехмед Мехмед – висше 
3. Богдан Неделчев Стоянов – висше 
4. Ваня Тодорова Миланова - висше 
5. Незиха Ахмедова Арабаджиева – висше 
6. Пейчо Добрев Георгиев – висше 
7. Стоян Димитров Ненчев – висше 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС – Преминаваме към обсъждане 
предложенията  за ръководство на постоянните комисии. 

Съгласно Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет и 

взаимодействието му с общинската администрация в днешното заседание ние ще 
гласуваме председателите на постоянните комисии. На първите заседания на 
постоянните комисии те ще изберат заместник председателите.  
 



1. ПК по бюджет и финанси 

Предложението, което беше направено по време на консултациите от групите 
съветници е  да се избере за председател на ПК - Миле Димитров Милев. 
 

 Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

 21.1. Избира за председател на  ПК по бюджет и финанси Миле Димитров Милев. 

 

2. ПК по икономическа политика, евроинтеграция и международно 

сътрудничество. 

Предложението, което беше направено по време на консултациите от групите 
съветници е  да се избере за председател на ПК – Стоян Димитров Ненчев. 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

22.2. Избира за председател на ПК по икономическа политика, евроинтеграция и 

международно сътрудничество Стоян Димитров Ненчев. 

 

3. ПК по управление на общинската собственост, приватизация и 

следприватизационен контрол 

Предложението, което беше направено по време на консултациите от групите 
съветници е  да се избере за председател на ПК – Денчо Стоянов Бояджиев. 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

23.3. Избира за председател на ПК по управление на общинската собственост, 

приватизация и следприватизационен контрол Денчо Стоянов Бояджиев. 

 

4. ПК по законност, сигурност и предложения на гражданите 
Предложението, което беше направено по време на консултациите от групите 
съветници е  да се избере за председател на ПК - Милена Иванова Цанева.  
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  



 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

24.4. Избира  за председател на ПК по законност, сигурност и предложения на 

гражданите  
Милена Иванова Цанева 

 

5. ПК по териториално-селищно устройство, строителство, благоустрояване и 

жилищна политика 

Предложението, което беше направено по време на консултациите от групите 
съветници е  да се избере за председател на ПК – Емил Тотев Проданов.  
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

25.5. Избира за председател на ПК по териториално-селищно устройство, 

строителство, благоустрояване и жилищна политика   

Емил Тотев Проданов 

 

6. ПК по комунални дейности, транспорт, комуникации и развитие на селата 

Предложението, което беше направено по време на консултациите от групите 
съветници е  да се избере за председател на ПК – Веселин Данаилов Тодоров. 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

26.6. Избира за председател на ПК по комунални дейности, транспорт, 

комуникации и развитие на селата Веселин Данаилов Тодоров 

 

7. ПК по околна среда, селско, горско, водно и ловно стопанство 

Предложението, което беше направено по време на консултациите от групите 
съветници е  да се избере за председател на ПК – Симеон Асенов Захариев. 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

27.7. Избира за председател на  ПК по околна среда, селско, горско, водно и 

ловно стопанство  

Симеон Асенов Захариев 

 



8. ПК по трудова заетост и социална политика 

Предложението, което беше направено по време на консултациите от групите 
съветници е  да се избере за председател на ПК – Милен Станчев Малчев. 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

28.8. Избира за председател на  ПК по трудова заетост и   социална политика  

Милен Станчев Малчев 

 

9. ПК по здравеопазване 
Предложението, което беше направено по време на консултациите от групите 
съветници е  да се избере за председател на ПК – Емил Петров Малчев. 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

 

29.9. Избира за председател на ПК по здравеопазване  Емил Петров Малчев. 

 

10.  ПК по образование и наука 

Предложенията направени по време на консултациите от групите съветници бяха 2, 

които  бяха 2 на 2. Две от групите съветници подкрепяха кандидатурата на г-жа 
Мирослава Кацарова, две от групите съветници подкрепят кандидатурата на доц. 

Иванка Желева. 
 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
направените предложения: 
1. Предложение за Мирослава Стойчева Кацарова. 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 22 гласа “ЗА”, против – 2, 

въздържали се – 6, взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

30.10. Избира за председател на ПК по образование и наука Мирослава 

Стойчева Кацарова. 

 

 11. ПК по култура и духовни ценности 



Предложението, което беше направено по време на консултациите от групите 
съветници е  да се избере за председател на ПК – Тодор Пеев Тодоров. 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

31.11. Избира за председател на ПК по култура и духовни ценности Тодор 

Пеев Тодоров. 

 

12. ПК по закрила на децата, младежта и семейството 

Предложението, което беше направено по време на консултациите от групите 
съветници е  да се избере за председател на ПК – Незиха Ахмедова Арабаджиева. 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 30 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – 2, взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

32.12. Избира за председател на ПК по закрила на децата, младежта и 

семейството Незиха Ахмедова Арабаджиева. 

 

13. ПК по спорт, отдих и туризъм 

Предложението, което беше направено по време на консултациите от групите 
съветници е  да се избере за председател на ПК – Наско Борисов Анастасов. 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма, взе следното  

 

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

33.13. Избира за председател на  ПК по спорт, отдих и туризъм Наско Борисов 

Анастасов. 

 

14. ПК по етика, контрол на решенията и връзка с неправителствените 
организации 

Предложението, което беше направено по време на консултациите от групите 
съветници е  да се избере за председател на ПК – Бонка Георгиева Цакова. 
 

Г-н Жоро Чобанов – СДС 

Във връзка с ръководството на комисията: 
Има установени демократични традиции в органи с местно самоуправление, с много 

по-големи традиции от нашите. Право е на мнозинството да определя ръководството на 
всички постоянни комисии. Тези демократични традиции за, които говоря  повеляват 



винаги една комисия независимо как ще се нарича, да речем най-общо Контролната 
комисия по контрол на взетите решения – ръководството на такава комисия винаги се 
дава на опозицията. Ние нямаме установена такава демократична традиция, но мога да 
ви кажа, че в последните два парламента винаги тази комисия се дава на опозицията. 
Струва ми се, че и в нашия местен парламент е време да установим тази традиция. За 
тази комисия предлагам за председател да бъде избран – Пейчо Добрев Георгиев. 
 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване първото 
предложение, което е направено по време на консултациите от групите съветници,  да 
се избере за председател на ПК – Бонка Георгиева Цакова. 
След това г-жа Добринка Монева – председател на ОбС ще подложи на гласуване 
направеното предложение от общински съветник Жоро Чобанов. 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и основание чл. 

26 от Правилника за организацията и дейността на Общински съвет-Разград и 

взаимодействието му с общинската администрация, с 22 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – 10, взе следното  

Р Е Ш Е Н И Е: 

 

34.14. Избира за председател на ПК по етика, контрол на решенията и връзка с 
неправителствените организации Бонка Георгиева Цакова. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС, пожела успешна работа на 
постоянните комисии. 

 

С Т А Т И Я  ІІІ 
 

Докладна записка от инж. Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

Относно: Удължаване срока на договора за наем за нежилищен имот-

частна общинска собственост. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС даде думата на общинските 
съветници за въпроси, предложения, становища. 
 

Г-н Денчо Бояджиев – Нова левица 
Има една неточност в проекта за решения. В проекта за решение, предложението на г-н 

Цонев за удължаване срока на договора е 4 години, а трябва да бъде 3 години.  

 

Г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

Никъде не е записано срока на договора да бъде удължен за 3 години. Първия договор е 
на 26.11.1997 г. Съгласно Закона за общинската собственост и Наредбата, която сме 
приели, общия  срок на договора за наем на частната общинска собственост може да 
бъде 10 години. Два пъти по три, които се дават с първото решение на Общинския 
съвет и кмета на общината. Последните 4 години са в правото Общинския съвет да 
вземе това решение и затова правя това предложение. Стават точно 10 години, според 

мен няма грешка.  
 

Г-н Денчо Бояджиев – Нова левица 
 Оттегля предложението си. 

 



Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване проекта за 
решения. 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.14, ал.3 от Закона за общинската собственост и 

чл.17, ал.5 от Наредба № 2 за придобиване, управление и разпореждане с 
общинското имущество на Общински съвет-Разград, с 32 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма,  взе следните 
Р Е Ш Е Н И Я: 

 

35.1. Удължава срока на договора за наем от 21.11.1997 год. с Иван Спасов Иванов, 

ЕГН:4910215388, за имот – частна общинска собственост, съставляващ помещение 
№20 в сградата на бул. “България” 21 в гр.Разград до 26.11.2007 год. 

35.2. Задължава кмета на общината да издаде заповед за удължаване на срока на 

договора по точка 1, като наемната цена се актуализира съгласно приложение №1 

на Наредба №2 на Общински съвет Разград. 

Докладната записка е приложена към Протокола. 
 

С Т А Т И Я  ІV 

 

 Докладна записка от инж.Любомир Трифонов Цонев – зам.кмет на Община 
Разград 

 Относно:  Сключване  на договор за наем за част от имот-публична  

общинска собственост,  представляваща ученически бюфет в ОУ “Н.Й.Вапцаров” 

с.Мортогоново 

 

 Г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

 Сроковете почти са изтекли затова предлагам тази докладна записка на вашето 

внимание. Тази докладна се различава от предходната поради това, че се касае за имот-
публична общинска собственост. Имотите –публична общинска собственост съгласно 

Закона за общинската собственост и Наредба №2, която сме приели могат да бъдат 
отдавани под наем за срок само от 3 години, с първото решение на Общинския съвет и 

второто с удължаване само еднократно на договора с още 3 години.  

 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване проекта за 
решения. 
 

 Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.12, ал.4 от Закона за общинската собственост и 

чл.15, ал.4 от Наредба №2  на Общински съвет Разград , с 29 гласа “ЗА”, против – 

няма, въздържали се – няма,  взе  следните 
                                                   Р Е Ш Е Н И Я: 

 

36.1.Дава съгласие да се сключи нов договор за наем за срок от три години с 
ЕТ “Джонилей – Айше Хасан” с.Богданци за част от имот-публична общинска 

собственост,  представляваща ученически бюфет със застроена площ 5,00 кв.м. в 

ОУ “Н.Й.Вапцаров” с. Мортогоново, при цена не по-ниска от определената в 

Приложение №1 на Наредба №2 на ОбС Разград. 

36.2. Задължава кмета на Община Разград да сключи договор за наем  за 

частта от имота, описана в т.1. 



 Докладната записка е приложена към Протокола. 
 

С Т А Т И Я  V 

 

Докладна записка от Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

Относно:  Разпореждане с общински  недвижими имоти по реда на Закона 

за устройство на територията. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

В случая става въпрос за придаваемо по действащия регулационен и застроителен план 

на града, място към собственосността на този Едноличен търговец. Той е закупил преди 

известно време с нотариален акт собственост, която се пада в съседство с тази 

придаваема част от действащия план на града. Тъй като, съгласно Наредба №2 тази 

придаваема част дава правомощия на кмета на общината да осъществява сделките, 
които по смисъла на чл.200 от Закона за устройство на територията са редовни, само в 
границите до 100 кв.м. Такова ограничение е дадено като право на кмета да 
осъществява такива сделки.  В тази докладна става въпрос за място от 236 кв.м., което е 
над 100 кв.м. затова предлагам на вашето внимание да одобрите тази разпоредителна 
сделка.  
 

Г-н Жоро Чобанов – СДС 

Според мен плана има отчуждително действие и всъщност прехвърлянето на тази част 
към имота на собственика е извършено по силата на самия план. Така, че ние тук не 
изразяваме съгласие да се продаде, тъй като той е негова собственост вече. Той може да 
не е платил, но е собственик. 
 

Г-н Любомир Цонев – Зам.кмет на Община Разград 

Не е негова собственост, защото не е направена разпоредителна сделка. Той трябва да я 
придобие. Плащането също е сделка. Въз основа на плащането се сключва договор. Той 

трябва да заплати това място по определена цена. Тези разпоредби по смисъла на 
приетите разпоредби Наредба №2 се извършват от кмета на общината но е сложено 
ограничение до 100 кв.м. с цел общинските съветници да контролират по по-големите 
сделки.  

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване проекта за 
решения 
 

 Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, във връзка с чл.200 от Закона за устройство на 

територията, чл.34 от Закона за общинската собственост и чл.29 “а”,  ал.1, ал.3  и  

ал.5 от Наредба № 2 на Общински съвет Разград за придобиване, управление и 

разпореждане с общинско имущество, с 27 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали 

се – 2,  взе  следните  
 

Р Е Ш Е Н И Я: 

 

37.1. Дава съгласие да се продаде на ЕТ”Валли – 10 – Валентин Василев” 

реално определена част от поземлен имот общинска собственост   236 кв.м.като 

придаваема  към  УПИ – Х  -  3056, 4501  в  кв. 182  по плана на гр.Разград: 



37.2. Задължава Кмета на Община Разград да възложи оценка по пазарни 

цени от лицензиран оценител   на предаваемия имот по т.1 и да сключи 

предварителен и окончателен договор с лицето по т.1 при спазване на 

изискванията на чл.29 “а” от Наредба № 2 на Общинския съвет Разград за 

придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

Докладната записка е приложена към Протокола. 
 

 

С Т А Т И Я  VІ 
  

Докладна записка от  Станка Владова Ангелова  – Зам.кмет на Община Разград 

Относно: Допълване на Договор  за ползване на банков кредит  № 571 от 

27.11.2002 г.с ТБ”Биохим” АД      

    

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС даде думата на общинските 
съветници за въпроси, мнения, становища. 

 

Г-н Илкер Мустафов - ДПС 

Въпрос към г-жа Ангелова: 
С каква част от тези 800 х.лв. ще се разплатят вече направени разходи, т.е. задължения 
и каква част от тези пари ще се използва за доизграждане на климатичната инсталация 
и енергийни връзки, така както е посочено в докладната? 

 

Г-н Иво Димитров – СДС 

Добре помня по време на предизборната кампания едно заглавие във в.”Гледища” – 

“Новият театър – чудото стана”. За мен още тогава ми стана ясно, че чудеса се случват 
в детските книжки но никога и в реалния живот. Сега става ясно, че ние трябва да 
плащаме това, което сме направили по време на предизборната кампания. 
Построяването на втория театър в Разград. Винаги съм се питал, какво струва този 

театър на хората в Разград. Задавам си този въпрос и сега и част от отговорите ги 

намирам в тази докладна записка, че досега на кредит са взети милион и половина за 
строежа на този театър. Убеден съм, че тази сума не е била свободно измислена и 

гласувана от предишния Общински съвет, а е била на базата на проектно-сметна 
документация, в която са били описани ясно какви разходи е трябвало да бъдат 
направени. Сега виждам, че трябва да гласуваме още увеличаване на този заем с един 

допълнителен кредит, който да покрива  800 х.лв. без ДДС. Това означава, че още 160 

х.лв. ДДС трябва да бъдат платени или кредита трябва да бъде на обща стойност 960 

х.лв. Общата стойност според мен на така направения кредит  от банката е 2 460 000 лв. 
Това е главницата и всяка година ние трябва да покриваме и лихвите по този така 
направен кредит. Имам няколко въпроса: 

Има ли други взети кредити от други банки за изграждането на този театър? 

Каква е цената на новата сграда на Драматичния театър?  

Колко са неразплатените разходи, които трябва да бъдат направени? 

Смятам за нецелесъобразно отпускането на нов кредит при положение, че е 
направена някаква проектно-сметна документация и фирмите, които са се ангажирали с 
изпълнението на този проект са приели да работят и да изпълнят по тази документация 
необходимите СМР.  

Ако има някакво по-голямо количество СМР означава, че някой не си е свършил 
работата. Също трябва да се провери  дали фирмите, които са строили са строили с 
необходимото качество и дали е прието по действащите нормативни документи 



строителството. Ако не отговаря строителството на тези документи смятам, че 
общината няма нужда да плаща тези направени разходи.  

Един последен въпрос – Тази сграда вече функционира.  
Каква е сумата за месечната издръжка на новата сграда и какви средства от 

постъпления има за последния месец? 

 

Г-н Жоро Чобанов – СДС 

Първият ми въпрос е технически: 

Разбрах, че ще има сесия на 22 декември.  

Обвързано ли е приемането на тази докладна с някакви фатални срокове? 

Ако наистина не е обвързано ще направя едно разумно предложение, след 

процедурата на въпросите за отлагане на докладната записка, за да може спокойно да се 
разгледа в няколко постоянни комисии. Тук има много въпроси за изясняване. 

Ако това не е възможно моят въпрос е свързан с това:  
Не е ли възможно сумата от 800 х.лв. в продължение на година, две да се 

покрива от текущите постъпления на фонд “Приватизация”? 

Обръщам внимание, че с този нов кредит само по него, общинският бюджет ще 
трябва да плати около 300 х.лв. лихви. Отделно слагам разходите за управление, които 
също не са малки.  

 

Г-жа Станка Ангелова – Зам.кмет на Община Разград 

Уважаеми общински съветници, 

Ще се опитам да отговоря на зададените въпроси, специално по СМР по този 

проект ще помоля и колегата Цонев да вземе отношение. Ще отговоря на финансовата 
част от зададените въпроси. 

Разбираемо е , за няколкото въпроси, които  общинският съветник г-н Димитров 
зададе, тъй като той не е участвал в разискванията когато обсъждахме въпроса за 
отпускането на първия заем. Тогава общинските съветници, които и тогава присъстваха 
знаят, че за завършването на този обект трябваше някъде около 4 800 000 лв.  

Първо -  заема се усвоява и възстановява чрез фонд “Приватизация”, който не е 
елемент на общинския бюджет. Нито лихви, нито главница се плащат от общинския 
бюджет. Това е извън бюджетен фонд така, че данъци и такси на населението не 
участват във възстановяването нито на лихвата, нито на главницата.  

Второ – от чисто професионална гледна точка: 
Няма по целесъобразно от това, това е предвидил и законодателя, средствата от 

фонд “Приватизация” да се реинвестират в друга общинска собственост.  
Когато трябваше да вземем решение в предния мандат за ползване на банков 

кредит за да можем да завършим, в този етап в който е завършен сега обекта, може би 

тогава трябваше да вземем решение да ползваме четири милиона банков кредит, за да 
можем наистина да разплатим и да завършим всичко във вида в който е предвидено в 
проектно-сметната документация.  

Изпаднахме в шестмесечния срок в който нямахме право да вземем решение от 
предишния мандат. Не искахме да натоварваме с неправомерни решения, за да искаме 
допълнителен кредит. Затова сега, като отговарям и на въпроса на г-н Чобанов  

- Да, днес трябва да се произнесе Общинският съвет, защото сме в процедура на 
одит на кредита от централата на ТБ”Биохим”. В момента те изчакват да кажем, имаме 
ли желание да ползваме допълнителна сума към кредита. Нямат никакви забележки към 

нас като партньор в ползването на този заем, отговаряме на всички условия, няма да се 
прави нов избор, няма да бъдат променени параметрите. Запазват се всички условия, 



просто те ни предложиха, че сега можем да се възползваме от тази възможност направо 
с анекс към действащия договор.  

= Нямаме други ползвани банкови кредити за този обект. Това е единствения 
банков кредит, който сме ползвали през мандата, освен един по Проект за 
“Газификация” – 300 х.лв., който почти приключи от Банка “ОББ”. 

= Каква е цената на новия Драматичен театър? 

Този обект се строи повече от 20 години и се натрупват различни по стойност 
плащания, които са свързани с преди доминацията на лева. Можете да видите цялата 
документация, от кога какво е строено и какво е необходимо за да се завърши. 

Дали е нецелесъобразно -  вземете решението вие.  
Към въпроса на г-н Мустафов – Разбира се, че с тези средства ще разплатим и 

разходи, които са вече извършени и продължаваме с довършването на малката зала. По 

разчети пари ще ни трябват за още две години, за да може този обект да приключи така 
както са предвидили проектантите.  

Що се касае за ДДС – това е изискване на самата банка. Тя не дава кредити за 
плащане на ДДС. Това е главницата, останалите не само 160 х.лв. но и допълнителни 

разходи ще искаме за този обект. 
В следващия мандат ще се продължи с доизграждането на някои неща.  
Мисля, че ваше беше решението, обекта да приключи, а не да стои като 

незавършен паметник в центъра на града.  
На въпроса на г-н Чобанов: Не е ли възможно сумата от 800 х.лв. в продължение 

на година, две да се покрива от текущите постъпления на фонд “Приватизация”? 

Зависи от темповете с които ще приключваме приватизационните сделки през 
близките месеци и през 2004 година. Имаме закъсняли вноски на някои сключени 

сделки, по разсрочени схеми. Тези темпове ще забавят довършването. В момента 
всичко, което постъпва във фонда се разходва по реда по който сте приели и 

плащанията в този фонд. 

Нямаме предстоящи сделки. 

Общините съвсем смело пристъпват към това да ползват банкови кредити за 
инвестиционни цели. 

Иначе ще удължим цялата процедура по окончателното приключване на 
довършителните работи.  

С този кредит се дава възможност веднага да се разплатим и да продължим с 
доизграждането. 

Лихвите не са големи, ОЛП + 6 пункта. До 2007 година, това е разумна схема.  
 

Г-н Милен Станчев – Нова левица 
Имам въпрос към г-н Цонев: 
Бихте ли казали по-едри неща, които подлежат на довършване в театъра, за 

които ще се дадат допълнителни средства? 

Що се касае за кредита – целият свят работи с кредити. Естествено, че не може 
да се разчита на такава голяма ритмичност от вноски във фонд “Приватизация”. 

Кредита е нещо което се ползва и което е ефективно. 

 

Г-н Любомир Цонев – зам.кмет на Община Разград 

В отговор на зададения ми въпрос: 
Има по отоплително-вентилационната система известен обем довършителни работи. Тя 
като технологична обособена част на театъра е една от най-скъпо струващите. Тази 

система, понеже е свързана с огромни по обем съоръжения, обхваща цялата сграда. 



Осигурява необходимия изискуем по всички нормативи минимум по отношение на 
среда, на температура, на обмяна на въздуха и т.н.  

По тази система има довършителни работи, които са свързани  с възможността за 
включване на репитиционната зала и малката зала.  
  Довършителните СМР по репитиционната зала са някъде около 150 х.лв.  

Средствата са необходими да доизградим това, за което говорих  и да се 
разплатим със строителите. Те си свършиха работата и не бива да ги бавим.  

 

Г-жа Станка Ангелова – Зам. кмет на Община Разград 

Моля за извинение, не съм отговорила на още един въпрос: 
Какво ни струва използването на театъра? 

Общината от бюджета не плаща нищо за използването на театъра. Веществената 
издръжка на тази сграда в момента се плаща от Драматичния театър за сметка на 
приходите, който той получава от отделните мероприятия, които се организират там. В 

бюджета нямаме заложени разходи и не плащаме нито лев за ток, вода, отопление на 
този обект. В предишния мандат приехме цена на услуга 200 лв/час през летния сезон и 

250 лв./час през зимния сезон за мероприятията, които са извън предмета на дейност на 
Драматичния театър. Иначе, с решение на Общинския съвет сградата беше 
предоставена до края на годината за безвъзмездно ползване от Драматичен театър 

“Антон Страшимиров” и те от приходите от билети , както и от техния си бюджет си 

изплащат разходите по поддръжката.  
 

Г-н Венелин Узунов – кмет на Община Разград 

Още един мотив: 
 Защо беше необходимо да се завърши новата сграда на театъра? 

Защото старата сграда на театъра не е общинска собственост. Тя беше напълно 
амортизирана. Бяха необходими минимум 500 000 лв. за ремонт. Затова завършваме 
този театър. Сега новата сграда е наша общинска собственост.  

Г-н Богдан Стоянов – БЗНС-НС  

Така и не можах да разбера, какъв е дяла на неразплатеното СМР. Какво ще се 
изплати и е изплатено от този милион и половина и какво ще се изплати от тези 800 

х.лв.? Какъв ще бъде остатъка за ползване от допълнителния кредит за извършване на 
допълнителни видове СМР и какво ще се извърши от тях? 

Трябва да се знае за какво ще се вземат тези пари.  

Второ: 

Госпожа Ангелова сама каза, че всичко се извършва през фонд “Приватизация” 

и бюджета няма нищо общо.  

Интересно ми е разплащателната схема на първия и на сегашния кредит, който 

искате, каква е?  

Средствата влизащи във фонд “Приватизация” ще могат ли в следващи периоди 

да изплащат и главницата и лихвите и допълнителния кредит? 

Или ще вземем този допълнителен кредит, ще покрием  неизплатени и главница 
и лихви от предния и после Господ каквото каже.  

 

Г-жа Станка Ангелова – зам.кмет на Община Разград 

Считате ли, че с такъв тип коментар една такава сериозна банка ще преговаря с 
нас, ако ние нямаме гаранциите, че приходите в следващите години, ако не сме 
направили достатъчно обоснован погасителен план до месец септември 2007 година. 
Досега сме били достатъчно изрядни платци на заема си по отношение на лихвите и на 
главницата и затова на нас ни беше предложено такава ускорена схема на ползване на 



тези средства. Всичко, което досега сме използвали както от наличните текущи ресурси 

на фонда, така и възстановяването на част от главницата на 1500000 лв., които още 
миналата година ги усвоихме се възстановяват според погасителния план. Това 
означава, че до 2007 година до месец септември ние имаме вноски на всяко тримесечие 
от първия заем – 90 000 лв, а от този така както го искаме като допълнение – ще станат 
още по 45 000 лв. Това е главницата. Схемите, които сме представили - ние имаме 
сключени сделки с разсрочени схеми на плащания, с падеж който осигурява тази 

главница, без да рискуваме постъпленията от новите сделки, те ще отидат за нови 

разходи по фонд “Приватизация”. До 2007 година нашите постъпления са гарантирани 

за възстановяването на заема от вече сключени сделки с разсрочена схема и падеж 

съответно по години. 

= От този кредит ние ще разплатим точно 700 000 лв. за тези довършителни 

СМР.  

 

Г-н Денчо Бояджиев – Нова левица 
Въпроса е изключително важен и решението, което трябва да вземем също е 

изключително важно, тъй като то касае един ангажимент с който ние обвързваме 
приходи в един по-дълъг период за погасяване на кредит по който ни се предлага да 
вземем решение.  

Този въпрос нямаше да бъде актуален днес, ако в миналия мандат не бяхме 
попаднали в тази формално законова забрана – В шестмесечен период преди 

предстоящи местни избори, съответно Общинските съвети да не вземат такива 
решения.  

В момента не е необходимо излишно да задълбочаваме проблема защото аз 
мисля, че няма проблем . Това, което се предлага:  първо  гарантира 100 процента 
завършването на този обект и цялостното разплащане, както на неразплатено така и на 
предстоящо от гледна точка на довършителни работи от приемателната комисия.  

Изключвам приказките, които се казаха за предизборни обещания – ако говорим 

за предизборни обещания други общини теглиха по 6-7 милиона кредити за да 
асфалтират улици. Оправдавам и това, защото това, което е направено и се направи в 
тези общини е в полза и в интерес  на жителите на тези градове.  

От тази гледна точка, макар и притеснени във  времето, защото трябва да 
приемем това решение – решението е оправдано от гледна точка и на условията, които 
банката предлага. Това са едни от най-облекчените условия на ТБ”Биохим”. 

Затова моето конкретно процедурно предложение е да приключим с дебата и да 
преминем към гласуване по така направените проекти за решения. 

 

Г-н Миле Милев – Нова левица 
Предлагам в т.1.1. от проекта за решения вместо думата “допълва” да се замени  

с  “увеличава”.  

По отношение предложението на г-н Чобанов за разсрочено плащане : 
Мисля, че ако приемем едно такова предложение ще поставим на изпитание 

фирмите с вземания от общината. 
 Второ - сигурно не бихме се включили в сроковете по отношение на 

предписанията, които са направени. 

По отношение икономическата целесъобразност на театъра: Съгласете се, че 
икономически нецелесъобразно е било да се строи Хиопсовата пирамида, но тя е една 
от 7-те чудеса на света.  

 

Г-н Васко Нанев – СДС 



Искам да задам един уточняващ въпрос, тъй като от изложението на г-жа 
Ангелова аз не разбрах: 

Какво налага точно днес – 8 декември да се вземе това решение, след като 

имаше питане от г-н Чобанов, че това може да стане на 22 декември.  

Това го казвам тъй, като тези неща които се говорят тук на мен до днешния ден 

са ми абсолютно неизвестни. Цялата тази история със строителството на театъра, с 
гласуването на първоначалния кредит, тази проектно-сметна документация със 
стойността и цената ги чувам за пръв път и останалите нови общински съветници. 

Когато е предложено това решение нямаше изградени постоянни комисии, където 
бихме могли да се запознаем с тази документация. 

Въпросът ми е: Какво налага днес да се вземе това решение, някакви правила на 
банката ли, някакъв нормативен акт или някакво мнение на одитори. 

За мен това е една много голяма сума.  
 

Г-жа Станка Ангелова – зам.кмет на Община Разград 

Още веднъж ще кажа, пък и в докладната е записано: 

В момента до края на годината банката извършва одит, ревизия на самия 
сключен договор за банков заем. Затова даваме и предварително докладните записки. 

Очаквах някои от общинските съветници да доиде и да поиска допълнителна 
информация в случай, че информацията в тази докладна записка не е била достатъчна. 
Такова питане или искане от общински съветник към нито един от общинската 
администрация не е постъпило. ; 

Втори въпрос - Кое налага? 

Ако ние не реагираме сега когато имаме възможност с анекс да увеличим 

размера на заема при същите условия, а едно от най-важните условия е ОЛП + 6 

пункта, затваря се нашето досие. Спират с нашия одит. От тук нататък, ние трябва да 
завъртим нова процедура по Закона за обществените поръчки и да търсим друга банка 
при други условия. Сега до средата на следващата седмицата, приключват с нашия 
одит. Това е една възможност в която ние можем да се впишем.    

Ако остане за 22 декември никоя банка няма да се занимава с нас. Банките 
приключват още на 20-то число. 

 

Г-жа Милена Цанева – Нова левица 
Въпроса е изключително важен и съвсем обясним и оправдан е интереса, който 

проявяваме.  
Мен ми се струва, че ние изместихме темата, която е предмет на докладната 

записка. Всички тези неща, които се казаха по отношение на: целесъобразност, 
условия, действия, срок, начин на определяне на изпълнител са вече факт. Те са 
заложени в договора, който предишния Общински съвет е приел и се изпълнява този 

договор. Абсурдно е сега да коментираме какви са били тези условия тъй, като 

предмета на тази докладна записка е едно изменение и то е точно казано и конкретно 
изписано в първата точка от проекта за решения. Това изменение касае само частта по 
размера на отпуснатия кредит. На две места в проекта за решения, изрично е казано, че 
нищо от условията по този договор не се променя с настоящата докладна записка. Има 
правила с които са се съобразили двете страни. Едната страна по сделката прави 

оферта, другата страна или я приема или не я приема. Тази оферта се прави в 
конкретния момент, съобразно правилата на кредитодателя, ние сме длъжни да се 
съобразим с неговите изисквания. Ако преценим, че е удобно и изгодно тогава 
единствения начин като сериозен партньор по сделката е да приемем това 
предложение. Самото обстоятелство, че нямаме комисия още не е оправдание да 



твърдим, че не сме имали възможност да се запознаем, защото без комисия аз се 
запознах с тази докладна записка. От друга страна тази докладна не е внесена по 

извънреден способ, имало е съвсем достатъчно време да се направи съответната 
справка. Мотива, с който се излезе като предложение  да се отложи нататък във 
времето, според мен е неотносим към този спор и е неоснователен.  

Искам да заостря вниманието ви към още едно обстоятелство: 

Обърнете внимание, че изрично е изписано в проекта за решения, че крайния 
срок си остава същия така, както е договорен в сключения между страните договор. 

Това следва да покаже, че кредитополучателя не прави опити за продължаване на 
разсрочено плащане, защото той очевидно не се притеснява от обстоятелствата, които 
налагат издължаването по този кредит.  

В докладната записка е изрично посочено, че с този анекс с, който се допълва 
договора се изпълнява едно условие, което е заложено в договора. В основанието, в 
обстоятелствената част на докладната записка обърнете внимание – Като основание за 
предлагане на тази докладна записка е посочен чл. 9.2 от раздел ІХ “Общи условия” на 
Договор за банков кредит. Този договор е действащ, има такава възможност, има 
препрадка към съответните нормативни актове, които дават възможност той да бъде 
променян. В юридически аспект този анекс, който се предлага е правно издържан.  

Приемам направеното предложение от г-н Милев като терминология – 

действително по-правилно е термина ”допълва” да се замени с “увеличава” .  

Приемете моя призив да се приеме предложената докладна записка за да може 
наистина това, което е заложено, като обект за довършване в Драматичния театър да 
бъде реализирано. 

Поддържам  предложението за прекратяване на дебатите и преминаване към 

гласуване. 
 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи направеното процедурно 

предложение от общински съветник Денчо Бояджиев, подкрепено от общински 

съветник Милена Цанева за прекратяване на дебатите и преминаване към гласуване . 
 

Общинският съвет с 26 гласа “ЗА”, против – 3, въздържали се – 2. 

Направеното предложение се приема. 

 

Г-н Жоро Чобанов – СДС 

Госпожо Председател, 

Обръщам Ви внимание, че Вие въобще не сте открили процедура по дебат по 
така внесената докладна записка. През цялото време до момента ние бяхме в процедура 
на задаване на въпроси. Против съм на това, установени демократични правила да се 
прилагат само когато са в интерес на мнозинството.  

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

Г-н Чобанов, в много от изказванията Вие виждате, че дебат е открит. Ние 
прекратихме с въпросите, много от общинските съветници изразиха своето виждане, 
своите съображения в подкрепа или в не подкрепа на всичко това, което е заложено в 
проекта за решения.  

 

Г-жа Милена Цанева – Нова левица  
Правилника го приехме на предишното заседание на Общинския съвет. Аз моля 

колегата Чобанов, ако някъде сме сбъркали, нека посочи нормативното основание в, 
което има заложено изискване, че председателят на Общинския съвет открива нарочен 

дебат, който трябва да бъде предхождан от задаване на въпроси, че има разграничение 



на процедурата и, че това е нормативно определено. В такъв случай аз бих приела, че 
сме нарушили правилата.  

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване проекта за 
решения. 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл.21 ал.1 т.10 от ЗМСМА и чл.9.2 от раздел ІХ “Общи условия” на Договор за 

банков кредит,  с 26 гласа “ЗА”, против – 4, въздържали се – 1,  взе  следните 
 

Р Е Ш Е Н И Я : 

 

38.1. Дава съгласие  за  допълване на Договор за банков кредит  № 571, 

сключен на 27.11.2002 год. с ТБ “Биохим” – клон Шумен, както следва: 

     В т.1.1. от раздел І “Предмет” на договора сумата, цитирана  като банков 

кредит, се увеличава  със сумата 800 х.лв./без ДДС/. 

     Всички условия уговорени за инвестиционния кредит по т.1.1. от договора 

остават в сила и по отношение на увеличения размер от 800 х.лв. 

38.2. Кредитът ще  се ползва чрез фонд “Приватизация” целево за 

довършителни работи по обект “Драматичен театър”;  

38.3. Възлага на кмета на общината да сключи анекс към договора  с ТБ 

“Биохим”  при запазване на действащите  условия и срок за погасяване 25. 09.2007 

год. 

38.4. Разходите за главницата и лихвите да се планират ежегодно в 

съответствие с погасителния план  за сметка на фонд “Приватизация” – “разходи 

за инвестиции и ДМА”. 

Докладната записка е приложена към Протокола. 
 

С Т А Т И Я  VІІ 
 

 Докладна записка от Станка Владова Ангелова - зам. кмет на Община Разград 

Относно:  Разработване и финансово участие в проект  “Благоустрояване 
на жилищен район в парцели № 4, № 5 и № 6 в ЖК “Орел” по ЗРП на гр. Разград” 

 

Г-жа Станка Ангелова – зам.кмет на Община Разград 

Става въпрос за принципно решение, което ще подкрепи желанието ни да 
участваме в поредна възможност за проект, в който ние ще бъде съфинансиращ орган – 

20%. Дали ще бъдем класирани или не, дали ще бъде одобрен проекта в 
Социалноинвестиционния фонд, това е въпрос на очакване и аз моля за вашата 
подкрепа.   

Предложения не бяха направени. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване проекта за 
решения. 

 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл.21, ал.1, т.12, с 30 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – няма,  взе  
следните 

 

Р Е Ш Е Н И Я: 



 

39.1. Подкрепя проекта на Община Разград “Благоустрояване на жилищен 

район в парцели № 4, № 5 и № 6 в ЖК “Орел” по ЗРП на гр. Разград”, с който да 

се кандидатства пред Социалноинвестиционния фонд. 

39.2. Общински съвет гр. Разград дава съгласие за съфинансиране в 

рамките на 20% от общия бюджет на проект “Благоустрояване на жилищен район 

в парцели № 4, № 5 и № 6 в ЖК “Орел” по ЗРП на гр. Разград”. 

39.3. Съфинансирането ще бъде осигурено от бюджета за 2004 г. на 

Община Разград. 

Докладната записка е приложена към Протокола. 
 

С Т А Т И Я  VІІІ 
 

 Докладна записка от Станка Владова Ангелова  – зам. -кмет на Община Разград 

Относно: Изменение и допълнение на Наредба №14 от 17.02.2003 год. за 

определянето и администрирането на местните такси и цени на  услуги на 

територията на община Разград 

 

 Г-жа Станка Ангелова – За.кмет на Община Разград 

 Още едно изречение към мотивите ми за внасяне на такава докладна записка: 
 = Мотивите са преди всичко социални, един отменящ се текст, който няма да 
действа от 01.01.2004 г. Имаме право да го прехвърлим в нашата Наредба №14, която е 
към Закона за местните данъци и такси – да дадем възможност на лица физически и 

юридически, които са си подали декларациите да бъдат освободени, в случай че 
декларират, че целогодишно през 2004 година те няма да използват своите имоти. Това 
означава, че няма да плащат такса смет за първите три точки от нашето решение по 
Наредба №14. Всъщност върху техните имоти ще бъде наложена намалена такса в 0.9 

промила, което е елемент само за чистота.  
 Изключително социален ефект би имала това решение.  
 

 Г-н Миле Милев – Нова левица 
 Ясно е, че това предложение произтича от промените в Закона за местните 
данъци и такси. Аз ще го подкрепя, защото той е икономически и социално 
целесъобразно. Изразявам своето удовлетворение, че тук са включени и юридическите 
лица.  
 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване проекта за 
решения. 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл.21, ал.1 , т.7 от ЗМСМА  във връзка с чл.9 от Закона за местните данъци и 

такси, с 30 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – няма,  взе  следните  
 

Р Е Ш Е Н И Я : 

 

 40.І. Изменя и допълва Наредба № 14 от 17.02.2003 год. на Общински съвет – 

Разград за определянето и администрирането на местните такси и цени на услуги 

на територията на община Разград, както следва: 

 

  Член 14  придобива  следния вид: 



1. Съществуващият текст се оформя като алинея първа, със същото 

съдържание; 
2. Създава се нова алинея втора, със следното съдържание: 

“/2/ От таксата по ал.1 се освобождават физически и юридически лица, които 

ежегодно в срок до 30.11. са декларирали пред Данъчно подразделение – Разград 

или общинска администрация към Община Разград, че няма да ползват  

целогодишно  собственият си имот, съответно и услугата, за която се събира такса 

по чл.16  т.1,2 и 3 от Наредба 14 на Общински съвет – Разград. 

 

 40.ІІ. Промяната влиза в сила от момента на приемане на настоящото 

решение. 
 Докладната записка е приложена към Протокола. 
 

С Т А Т И Я  ІХ 

 

Докладна записка от Милена Цанева – общински съветник, внесена по 

извънреден способ 

Относно: Определяне представителите на общината в Общото събрание на 

Националното сдружение на общините в Република България /НСОРБ/ 

 

 Г-жа Милена Цанева – общински съветник Нова левица 
Причината за внасяне на тази докладна записка по извънреден способ е 

продиктувана изключително от сроковете, които са предвидени в Устава на НСОРБ. В 

чл.14, ал.3 от Устава е заложено изискването в двумесечен срок от конституирането на 
съответните общински съвети да се подадат предложенията, които са пак по силата на 
Устава и по ЗМСМА, които се предлагат от Общинския съвет за представителство на 
съответната община в НСОРБ. Освен този срок има заложен и друг, който пак 
произтича от Устава от Чл.14, ал.3 съгласно, който в едномесечен срок преди 

провеждане на заседанието е необходимо да се извърши публикация с оглед 

валидността на Общото събрание на представителите в НСОРБ. Разбирате, че тази 

технология налага да се вземат екстрени решения за да може да се съблюдава този 

срок, с оглед технологичното време и за публикация в Държавен вестник. По тази 

причина ще се възползвам от извънредния способ, който е заложен точно за такива 
случаи, когато сроковете налагат бързо да се действа за да представя на вашето 

внимание докладната записка. Основанията посочени в нея, произтичат от членството 
на нашата община в НСОРБ. Предложението за представители е съобразено с 
представителните функции и със значимостта на кмета на Община Разград в НСОРБ. В 

предишния мандат както е отбелязано в докладната записка, той беше нашият 
представител. Излишно е да коментирам какъв е ефекта от неговото участие в 
ръководното тяло на НСОРБ. По тази причина с оглед и на утвърдения авторитет и на 
доказаното добро представяне и участие в досегашния мандат на управителното тяло на 
НСОРБ е и предложението ми за заместващ за заместник делегат да бъде избрана 
председателя на Общинския съвет – Добринка Иванова Монева. Достатъчно дълго 
време сме имали възможност да наблюдаваме начина по който и двамата работят и 

защитават интересите на общината. 
 Правя процедурно предложение: Отделните текстове в решението – т.1 и т.2 да 
бъдат гласувани поотделно тъй, като касаят отделен вид избор. 

 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
направеното предложение за гласуване поотделно т.1 и т.2 от проекта за решение. 



 

 Общинският съвет с 27 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – няма. 

Направеното предложение се приема. 

 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване точка първа 
от проекта за решение. 
 

 Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл.21, ал.1, т.15 от ЗМСМА, във връзка с чл.6 и чл.22, ал.3 и 4 от Устава на 

НСОРБ, с 28 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – 2,   

 

Р Е Ш И: 

 

 41. Определя за представител на Община Разград в Общото събрание на 

Националното сдружение на общините в Република България 

 - За делегат: инж. Венелин Димитров Узунов – кмет на Община Разград. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване точка втора 
от проекта за решение. 

/Г-жа Добринка Монева не участва в гласуването/. 

 

 Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл.21, ал.1, т.15 от ЗМСМА, във връзка с чл.6 и чл.22, ал.3 и 4 от Устава на 

НСОРБ, с 29 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – няма,   

Р Е Ш И: 

 

42. Определя за представител на Община Разград в Общото събрание на 

Националното сдружение на общините в Република България 

- За зам. делегат: Добринка Иванова Монева – председател на Общински 

съвет Разград. 

 Докладната записка е приложена към Протокола. 
 

С Т А Т И Я  Х 

 

Докладна записка от  Гюлтен Еминова  –  секретар  на  Община  Разград, 

внесена по извънреден способ, 

Относно : Предложение за съдебни заседатели – Окръжен съд Разград.  

 

Г-ца Гюлтен Еминова – секретар на Община Разград 

Всички групи представиха собственоръчно попълнени декларации. Всички 

предложени имат постоянен адрес в Разград, с изключение на предложена под №23. 

Няма настоящ и постоянен адрес на територията на община Разград. В Наредба №27, 

едно от изискванията е, поне 1/5 от предложените да са педагози и родители. Повече от 
1/5 отговарят на това изискване.  

 

Г-жа Милена Цанева – председател на временната комисия 
Уведомявам ви за работата, която извърши избраната от вас на предишното 

заседание на Общинския съвет комисия по определяне на предложенията за съдебни 

заседатели за Окръжен съд-Разград. 



Комисията в пълен състав обсъди и разгледа направените от всички групи 

общински съветници предложения. Критериите по които бяха оценявани са тези 

заложени в Наредба №27 за съдебните заседатели, чл.44 от Закона за съдебната власт. 
Съобразихме се с изискванията и вижданията на съдията в Окръжен съд Разград, по 
отношение на висящите дела. Направиха заявление тези съдебни заседатели, които са 
включени в съставите за разглеждане на висящите дела и, които са проявили добра 
воля, добросъвестно и полезно са работили, да бъдат също включени, като 
предложение в списъка, който е предложен на вашето внимание.  

Гарантираме с оглед на събраните доказателства, че всички предложени 

отговарят на изискванията. За информация – Чл.44 от Закона за съдебната власт 
изисква, предложените съдебни заседатели да бъдат хора с утвърден авторитет, да се 
ползват с добро име в обществото и да имат реален и добросъвестен поглед върху 
нещата, които ще бъдат предмет на съответните съдебни дела. Спазено е и изискването 
поне 1/5 да бъдат родители и педагози. Отделно от това свидетелства за съдимост 
удостоверяват тяхното чисто съдебно минало. По тази причина, с оглед изискванията 
на Закона предложените кандидатури са такива, които могат да бъдат приети и 

одобрени. Комисията прие и да се възползва от правото визирано в Наредбата да се 
надхвърли с 10% определената бройка. Изискали сме от Окръжния съд протокола от 
проведеното Общо събрание на съдиите от Варненския апелативен съд. Този протокол 
е от 21.ХІ.2003 г., съгласно т.6 на, който за Община Разград, като квота за Окръжен съд 

са предоставени 20 бройки съдебни заседатели. Десетте процента от тези 20 бройки са 
двама съдебни заседатели, което право общинските съветници включени в комисията 
решиха да се възползват от него. По тази причина ние сме изправени пред един по-

дълъг списък от предложения и така както визира Наредба №27 по метода на 
изключването тези кандидат съдебни заседатели, които съберат най-малко, докато се 
стигне до изискуемата бройка 22 ще трябва да отпаднат. По тази причина процедурата 
на гласуване ще бъде индивидуална за всеки един поотделно. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС даде думата на общинските 
съветници за мнения, становища. 

 

Г-н Денчо Бояджиев – Нова левица  
Питане: 
В миналия мандат обсъждахме списък за съдебни заседатели за Районен съд-

Разград. Тогава си спомням, че от Съда имаше поставено изискване от гледна точка на 
възрастта. Предложенията за съдебни заседатели да бъдат около 65 годишни, с оглед на 
това, че предстои 4 годишен период. В този списък виждам лица – 26-ти  набор, има 33-

ти, 34-ти. Да са живи и здрави, но не го приемам за нормално.  

Има ли такова ограничение от гледна точка на възрастта? 

 

Г-ца Гюлтен Еминова – секретар на Община Разград  

Такова ограничение няма, стига здравословното им състояние да позволява те да 
участват в заседания. Вярно, че има двама предложени за съдебни заседатели родени 

през 1926 година, но единият е от предходния мандат и е редно да продължи за да 
бъдат довършени някои от делата.  

 

Г-н Севджан Съдкъев –  председател на групата на ДПС 

От тези 28 човека, трябва да останат 22. Ако не стигнем до консенсус едва ли ще 
ги изберем. Групата на ДПС, предлагаме от тези 6 човека, които сме предложили за 



съдебни заседатели да останат 5. Изтегляме кандидатурата на Зекие Алиева Хасанова 
под №17.  

 

Г-н Стоян Димитров – председател на групата Нова левица 
Госпожо Председател, 

От името на групата Нова левица Ви моля за кратка почивка за уточняване на 
техническите въпроси по гласуването. Моля за 10 минути почивка. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
направеното предложение от председателя на групата Нова левица – Стоян Димитров 
за 10 минути почивка. 

 

Общинският съвет с 30 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – няма. 

Направеното предложение се приема. 

 

=ПОЧИВКА 10 МИНУТИ= 

 

Заседанието продължава. Има кворум – 28 общински съветници. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС даде думата на общинските 
съветници за предложения, мнения, становища. 

 

Г-жа Иванка Желева – председател на група “Център” 

Един принос към улесняване на гласуването – оттегляме две кандидатури под 

№№ 27 и 28 – Севдалина Василева Петкова и Недялка Христова Иванова. По този 

начин предложението от нашата група “Център” остава – 4. 

 

Г-н Пейчо Георгиев – председател на група СДС 

Нашите предложения по време на консултациите бяха 4. Оттегляме едното 

предложение под №20 – Борис Христов Иванов. 
 

Г-н Иво Димитров – СДС 

Искам да направя едно предложение: 
По време на почивката направих едно кратко изчисление на процентното 

съотношение на различните групи и на базата на това в коя група колко общински 

съветника има. 
Квотно предложение: 
Квотата на групата Нова левица от 22 заседатели е 12; 

На група СДС –3; 

На група ДПС – 4; 

На група “Център” – 3. 

Правя предложение в този смисъл. Това да бъдат квотите на различните групи 

представени в Общинския съвет. 
Аргументация – Направих това предложение защото много от хората, които аз 

виждам в списъка не ги познавам. Не мога да гласувам “ЗА” или  “против” някой без да 
го познавам. Той е предложен от група общински съветници на базата на някакво 
обсъждане на неговите лични качества, на опита му. Смятам, че е много по-добре тези 

хора, които са ги предложили  те да вземат решение, кои да отпаднат или кои да 
останат. 

 



Г-н Севджан Съдкъев – председател на група ДПС 

Тъй като се предложи един квотен принцип, ние предлагаме следния вариант: 
Нова левица – 12 

ДПС – 5 

СДС – 3 

група “Център” – 2 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване 
направените 2 предложения: 

1. Предложение направено от общински съветник Иво Димитров – СДС  за 
квотен принцип: 

Нова левица - 12; 

На група СДС –3; 

На група ДПС – 4; 

На група “Център” – 3. 

 

Общинският съвет с 6 гласа “ЗА”, против – 8, въздържали се – 14. 

Направеното предложение не се приема. 

 

2. Предложение направено от общински съветник Севджан Съдкъев – ДПС за 
квотен принцип: 

Нова левица - 12; 

На група СДС –3; 

На група ДПС – 5; 

На група “Център” - 2 

 

 Общинският съвет с 10 гласа “ЗА”, против – 4, въздържали се – 14. 

Направеното предложение не се приема. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

При това положение трябва да пристъпим към поименно прогласуване на всяка 
една кандидатура от състава.   
 

Г-н Пейчо Георгиев – СДС 

Процедура: 
При такова гласуване трябва да има едно ограничение, всеки от общинските съветници 

да не гласува повече от 22 пъти. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

Благодаря г-н Георгиев. Правилно се постави въпроса. Моля всеки в себе си да 
отмери за кои кандидатури ще гласува. 22 гласувания от всички тези, които са пред вас 
- 24. 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС подложи на гласуване всяка една 
предложена кандидатура за съдебни заседатели: 

1. Мирослава Стойчева Кацарова  
/Г-жа Мирослава Кацарова не участва в гласуването/. 

 

Общинският съвет с 24 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – 3. 

Кандидатурата се приема. 



 

2. Добринка Иванова Монева  
/Г-жа Добринка Монева не участва в гласуването/. 

 

Общинският съвет с 27 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – няма. 

Кандидатурата се приема. 

 

3. Цанка Александрова Георгиева  
 

Общинският съвет с 28 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – няма. 

Кандидатурата се приема. 

 

4. Красимира Иванова Кънчева 
 

Общинският съвет с 28 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – няма. 

Кандидатурата се приема. 

 

5. Румяна Русева Богословова-Коеджикова 
 

Общинският съвет с 28 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – няма. 

Кандидатурата се приема. 

 

6. Богословка Илиева Йотова  
 

Общинският съвет с 24 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се - 4. 

Кандидатурата се приема. 

 

7. Руска Димитрова Вътева 
 

Общинският съвет с 25 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се - 3. 

Кандидатурата се приема. 

 

8. Йордан Тодоров Атанасов 
 

Общинският съвет с 28 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се - няма. 

Кандидатурата се приема. 

 

9. Ивелина Йорданова Рашкова 
 

Общинският съвет с 26 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се - 2. 

Кандидатурата се приема. 

 

10. Иванка Иванова Бъчварова 
 

Общинският съвет с 28 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се - няма. 

Кандидатурата се приема. 

 

11. Стоян Добрев Стоянов  
 



Общинският съвет с 25 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се - 3. 

Кандидатурата се приема. 

 

12. Иванка Добрева Недева 
 

Общинският съвет с 21 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се - 3. 

Кандидатурата се приема. 

 

13. Сахлим Сали Карамустафа 
 

Общинският съвет с 25 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се - 3. 

Кандидатурата се приема. 

 

14. Мустафа Мехмед Данаджъ 

 

Общинският съвет с 24 гласа “ЗА”, против – 1, въздържали се - 3. 

Кандидатурата се приема. 

 

15. Ахмед Мустафов Салимов 
 

Общинският съвет с 22 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се - 6. 

Кандидатурата се приема. 

 

16. Ахмед Сали Хасан 

 

Общинският съвет с 27 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се - 1. 

Кандидатурата се приема. 

 

17-та  кандидатура отпадна. 

 

18. Юксел Ахмедов Чаушев 
 

Общинският съвет с 27 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се - 1. 

Кандидатурата се приема. 

 

19. Велико Николов Ковачев 
 

Общинският съвет с 26 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се - 2. 

Кандидатурата се приема. 

 

20-та  кандидатура отпадна. 

 

21. Йовчо Иванов Ковацалиев 
 

Общинският съвет с 25 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се - 3. 

Кандидатурата се приема. 

 

22. Велико Енев Неделчев 
 



Общинският съвет с 27 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се - 1. 

Кандидатурата се приема. 

 

23. Веселина Цонева Станчева 
 

Общинският съвет с 6 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се - 21. 

Кандидатурата  не се приема. 

 

24. Тотка Димитрова Ганчева 
 

Общинският съвет със 7 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се - 21. 

Кандидатурата  не се приема. 

 

25. Венета Георгиева Йорданова 
 

Общинският съвет с 26 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се - няма. 

Кандидатурата се приема. 

 

26. Нуртен Сюлейман Осман 

 

Общинският съвет с 25 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се - няма. 

Кандидатурата се приема. 

 

 27-ма и 28-ма кандидатури отпаднаха. 
 

 Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

 От гласуването останаха 22 кандидатури за съдебни заседатели. Подлагам на 
гласуване проекта за решения. 
 

Общинският съвет след като разгледа докладната записка и на основание 
чл.21, ал.1, т.1, във връзка с чл.21, ал.2 от ЗМСМА, чл.4, ал.1 и ал.4 от Наредба 27/ 

от 13.12.1994год. за съдебните заседатели и във връзка с писмо №1214/20.10.2003 

год. на Окръжен съд Разград и Протокол от 21.11.2003 год. на общо събрание на 

съдиите от АС Варна, с 28 гласа “ЗА”, против – няма, въздържали се – няма,  взе 
следните 
 

Р Е Ш Е Н И Я : 

 

43.1. Предлага на Окръжен съд Разград броя на кандидатите за съдебни 

заседатели за Окръжен съд да бъде увеличен с 10 % , т.е. от 20 на 22 човека. 

43.2. Предлага на Окръжен съд – Разград 22 кандидати за съдебни 

заседатели, от които 17 педагози, родители, всички ползващи се с добро име и 

авторитет сред обществеността на Община Разград. 

Приложение:   Списък на лицата, предложени за съдебни заседатели към  

Окръжен съд – Разград 

 

С   П   И   С   Ъ   К 

 

на лицата предложени за  съдебни заседатели в Окръжен съд – Разград 

 



 

 

№ 

 

Име, презиме, фамилия 
  

 Е Г Н 

   

Образование 
 

Специалност 
 

1. МирославаСтойчева 
Кацарова 

5012235079 Висше учител 

2. Добринка Иванова Монева 4706115139 Висше учител 

3. Цанка Александрова 
Георгиева 

4303185098 Висше филолог 

4. Красимира Иванова 
Кънчева 

7209155111 Висше учител 

5. Румяна Русева 
Богословова - 
Коеджикова 

4504095231 Висше маш.инженер 

6. Богословка Илиева Йотова 4410215097 Висше инж.-

технолог 
7. Руска Димитрова Вътева 5911263994 Висше учител 

8. Йордан  Тодоров Атанасов 4601185084 Висше учител 

9. Ивелина Йорданова 
Рашкова 

6510035092 Полувисше учител 

10. Иванка Иванова Бъчварова 4701025074 Висше филолог 
11. Стоян Добрев Стоянов 4406195067 Висше инженер 
12. Иванка Добрева Недева 4305115037 Висше икономист 
13. Сахлим Сали Карамустафа 3905305042 Висше учител 

14. Мустафа Мехмед Данаджъ 3409185100 полувисше учител 

15. Ахмед Мустафов Салимов 3311075060 полувисше икономист 
16. Ахмед Сали Хасан 4112255020 Висше учител 

17. Юксел Ахмедов Чаушев 3910165120 Висше режисьор 

18. Велико Николов Ковачев 2608095100 Висше икономист 
19. Йовчо Иванов Ковацалиев 4209245101 Средно оркестрант 
20. Велико Енев Неделчев 5007015104 Висше учител 

21. Венета Георгиева 
Йорданова 

5110085116 Висше учител 

22. Нуртен Сюлейман Осман 3812155030 Средно- 

педагог. 
учител 

 

 Докладната записка със списъка са приложени към Протокола. 
 

 

ПО ТОЧКА ВТОРА 

ТЕКУЩИ 

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

На основание чл.54, ал.1 от Правилника за организацията и дейността на 
Общинския съвет и взаимодействието му с общинската администрация ви информирам 

за новопостъпили материали: 

1. Писмо от Областния управител – изразено с подписка, относно недоволство 

на граждани срещу цената на земеделската земя в Разградска община. 



Подписката ще бъде предоставена на ПК по селско, горско и водно и ловно 
стопанство. 

2. Писмо от Администрацията на президента по повод искане от Гела Георгиева 
Христова – с.Стражец, ул.”Вардар” №11 за  опрощаване на неправомерно получени 

детски надбавки. 

Уведомявам председателите на постоянни комисии, че всички материали, които са 
получени до момента ще бъдат разпределени по постоянни комисии, за да могат да се 
съберат на своите първи заседания и да се произнесат на заседанията на Общинския 
съвет.  

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС даде думата на кмета на общината 
– инж. Венелин Узунов. 

 

Г-н Венелин Узунов – кмет на Община Разград 

Уважаема госпожо Председател, 

Уважаеми общински съветници, 

Искам да спазвам традицията на заседанията на Общинския съвет да ви 

информирам за най-важните и значими мероприятия или действия, които е предприела 
общинската администрация  и са в полза и имат значение за работата на Община 
Разград.  

= На заседанието си на 21.11. 2003 година Управителния съвет на 
Предприятието за управление на дейностите по опазване на околната среда към 

Министерството на околната среда и водите прие на Община Разград да бъде отпусната 
безвъзмездна помощ в размер на 1 500 00 лв. за реализация на Етап от проект 
“Регионално депо на твърди битови отпадъци –Разград І етап”. Това го казвам и е във 
връзка с въпроса, който задавахте и който коментирахте : Как и по какъв начин ще бъде 
обслужван кредита, който тегли общината. Това е едно усилие на Община Разград да 
разтовари от фонд “Приватизация” средства, които по принцип трябва да бъдат 
насочени към инвестиции. Ние търсим външни инвеститори с безвъзмездни 

инвестиции и по този начин да можем да изпълним задълженията си към един обект, 
какъвто е Драматичен театър-Разград. 

= През следващата седмица в Разград пристига на посещение делегация от гр. 
Янджоу от Китай. Това е едно посещение, което е в отговор на наше посещение преди 2 

години. Делегацията  ще бъде петчленна и ще се води от заместник председателя на 
Комисията в парламента на народните депутати на гр.Янджоу. Предстои среща на 
15.12.2003 г. сутринта с ръководителите на групи общински съветници към Общинския 
съвет. Използвам случая да поканя ръководителите на групи общински съветници, 

председателя на Общинския съвет. 
На същата дата от 13.30 часа в зала 102 ще се проведе среща на делегацията  с 

бизнесмените и всички, които проявяват интерес за бизнес в Китай – възможност за 
двустранни икономически връзки.  

Заповядайте всички общински съветници на тази среща от 13.30 часа.  
За ваша информация – гр.Янджоу има 2 500 000 жители. Един град с големи 

мащаби и възможности. Те проявяват интерес към някои наши производства. Особено 

значение ние отдаваме за възможностите, които се откриват за задълбочаване на 
културните връзки.  

 

Г-жа Добринка Монева – председател на ОбС 

Уважаеми колеги, 



Благодаря ви за днешното заседание. Следващото заседание на Общинския 
съвет , последно за 2003 година, ще бъде на 22 декември. Тогава ще бъде и 

Новогодишното, Коледно събиране на общинските съветници. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на Общинския съвет в 
17.17 часа. 

 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: /П/ Не се чете/   

      / Д. Монева / 

    СЕКРЕТАР:  /П/ Не се чете 
       / В. Миланова / 

 

 

 

 


